Please quote in reply 來函請註明

Letter No. 信件編號:

**BPV 21** 

Reference No. 檔案編號:

OP/99/00031

PR/03/00095



THE HONG KONG GOLF CLUB DEEP WATER BAY LOT NO 1117, DEEP WATER BAY, HONG KONG Boilers & Pressure Vessels Division Labour Department HKSARG 勞工處鍋爐及壓力容器科

Tel.No. / 電話號碼: 3107 3461 Fax No. / 傳真號碼: 25170875 Date / 日期 · 18/05/2021

The Owner, 擁有人:

## Boilers and Pressure Vessels Ordinance, Cap. 56

香港法例第56章鍋爐及壓力容器條例

It has been brought to my attention that the registration number PR/03/00095 allotted to the registered equipment has not been engraved as advised in my previous letter.

本處早前曾發信提醒你,須在已登記的壓力器具上刻印獲編配的登記號碼PR/03/00095,但本處發現你沒有照辦。

You are advised to note that Section 16 (2) of the Boilers and Pressure Vessels Ordinance stipulates that the registration number must be engraved, whether by impression or incision, in a conspicuous position on the equipment and be clearly legible at all times. Without the registration number engraved on the equipment, an Appointed Examiner would not be able to issue a Certificate of Fitness.

請注意,根據鍋爐及壓力容器條例第16(2)條的規定,登記號碼必須壓印或雕刻在有關壓力器的當眼地方,而在任何時間內,號碼都要清晰可辨。如壓力器上並沒有刻印登記號碼,委任檢驗師將無法簽發效能良好證明書。

As the registration number has not been marked in the above prescribed manner on your registered equipment, you are urged to have it engraved by a skilled workman on or before 17/06/2021. Failure to do so may result in legal liability if an accident occurred or legal proceedings being instituted against you.

你已登記的壓力器並沒有按上述指定方式刻印登記號碼。 因此,現促請你在 2021 年 06 月 17 日或該日前,僱用技工將號碼刻印在有關壓力器上。如發生意外,你可能會因沒有按指示辦理而須負上法律責任,或本處可能會對你提出檢控。

Should you have any enquiries, please contact HON WAI LING at 3107 3458 . 如有任何查詢,歡迎致電 3107 3458 與 聯絡。

Yours faithfully,

(KLSHIU)

for Boilers and Pressure Vessels Authority

鍋爐及壓力容器監督 ( 蓋劍蘭 代行)

c.c. Appointed Examiner ( WONG YUM WAH )

副本送: 委任檢驗師( 王欽華)



